

十一月號

BEST
DAY OF
LIFE

成為獸醫的一天!

「Harvey 醫生，你可以幫我看看我的寵物嗎？」

想像自己是由小到大熱愛小動物，夢想成為獸醫的12歲小男孩。然後有一天，你披上了專業的醫生袍，戴上聽筒，一邊聽著主人的憂心和疑慮，一邊細心為小病人做一系列檢查。那份興奮和滿足，還有甚麼可以比擬嗎？這就是願望童Harvey的願望故事。

Harvey 自小喜歡動物，尤其對大象和貓狗情有獨鍾。12歲的他不善辭令，卻心細如塵，看著他和朋友的寵物們玩耍，你會感受到小男孩少有的溫柔和耐力。

“ DR HARVEY, COULD YOU PLEASE HELP MY PET?”

Imagine that you were a 12-year-old boy, an animal lover who dreamt to be a vet. One day, you got to put on a uniform and examine your pet buddies while listening to the worries and concerns from their owners. Could there be anything in the world that would compare with such fulfillment? This is the story of Harvey.

When Harvey shares his love and knowledge for animals, particularly elephants, cats and dogs, you could hear the kindness and tenderness in his voice.

願望故事 / WISH STORY
活動花絮 / ACTIVITIES HIGHLIGHTS
最新動態 / UPCOMING EVENTS
童願同享 / KIDS FOR WISH KIDS
義工園地 / VOLUNTEER CORNER
慈善義賣 / CHARITY SALE



小小電視迷熙熙 參與節目拍攝 變身超級快樂騎士

HEI APPEARS ON TV SHOW AND TRANSFORMS INTO JOYFUL KNIGHT

「我想上電視節目《THINK BIG 天地》呀！」
— 熙熙 6, 急性淋巴白血病
"I wish to participate in children TV program,
"Kids, Think Big!"
— Hei, 6, Acute Lymphoblastic Leukemia

熙熙在 3 歲時確診急性淋巴白血病，陪伴他度過苦悶又漫長的抗病日子的便是電視了！這位活潑的小男孩是位超級電視迷，每一個電視節目他都認識，在每個地方取景、有哪位演員參與拍攝他可以如數家珍。要數最喜歡的節目，當然是大受小朋友熱愛的《THINK BIG 天地》了！除了當中的遊戲引人入勝，他更嚮往與一班同齡小朋友一起玩樂，互相打氣的時光，這些是他休學期間最懷念的。

願望日那天，願望小隊和電視節目的工作人員合力把熙熙帶進他口中的「神秘」角度，請他加入蜜蜂隊，化身精靈庭園成員，和其他小朋友合力通過種種遊戲，收集快樂能源。只見緊張又興奮的他全神貫注參與其中，也不忘與隊員合作，最後成功贏得超級快樂騎士的美譽，連主持哥哥姐姐們也忍不住給他豎起大拇指呢！大家也可以上 myTV Super 重溫節目一睹熙熙的風采呢！

熙熙，願你不要忘記對願望的期待、走進願望歷程的快樂，以及一直堅信不可能終將變成可能的勇氣！

Hei, who was diagnosed with acute lymphoblastic leukemia at 3, is a huge fan of all TV programs, especially a fun and interactive children program called "Kids, Think Big". Apart from the fascinating games, what attracts him most is teaming up with friends and enjoying the playful time, and at last this became his one true wish.

Together with the hosts from the TV show, "Kids, Think Big", we brought Hei to this "mysterious" world – the studio of the TV show! On the stage, Hei was transformed into a member of elf garden, joining the team of humblebee to collect happy points with new friends. With the help of host and support of the friends, he had an incredible moment with his teammate and won the title of "Joyful Knight" that had been given thumb-ups from everyone. (Don't miss the priceless moment on myTV Super!)

May Hei hold the power of hope, strength and joy through the life-changing Wish Journey!

鳴謝: TVB, THINK BIG 天地
Acknowledgement: TVB, "Kids, Think Big!"

治療期間 Harvey 變得更沉默寡言，想不到動物這話題，卻令他與義工打開了話匣子，侃侃談起各種動物的特色，後來他更鼓起勇氣說出自小的夢想：「我想將來成為一位獸醫，照顧各種小動物！」願望義工笑說：「現在你想實現這個願望嗎？」Harvey 雙眼發光：「我真的可以把看似遙不可及的事便成願望嗎？」

披上醫生袍的一天

捕捉了 Harvey 最大的心願，各方有心人一呼百應，包括今次可愛的特別義工—小貓 Jace 和小狗 Bo 和 Jill！願望日當天正是 Harvey 生日，媽媽只著兒子陪她和親友吃飯，不虞有詐的 Harvey 傻傻的跟上車，卻在下車一刻驚見自己身處在動物診所門前。看到願望小隊和爸爸站在門前迎接他，才如夢初醒地問：「我今天要成為獸醫了嗎？」

Harvey 披上醫生袍、戴上聽筒，專心聽著專業醫生的講解後，便戰戰兢兢開始應診了！Dr Harvey 聽著主人說著貓狗義工的身體情況，細心地為他們進行身體檢查、觀測心跳和進行超聲波，儼如真正的獸醫。連媽媽也忍不住笑說彷彿看到未來的兒子工作的認真模樣呢！

願望過後，Harvey 更確立對未來的夢想：

**「我的願望實現了！這令我更有決心要追尋我的夢想！
我長大後一定要成為一位獸醫！」**

He always knew he wanted to become a veterinarian, yet he was reluctant to reveal his true self by words during his medical treatment. Until the Wish Team broke the ice with his favorite topic - animals, he was encouraged to speak out his wish. "Have you thought of your wish-come-true?" said the wish volunteer. Harvey's eyes sparkled, "Can a far-reaching dream like this really come true?" Walking through the ups and lows, the parents could not be more satisfied when seeing the enthusiasm on Harvey's face. They decided to roll up their sleeves and designed Harvey's Wish Journey with us!

A REAL VET FOR A DAY

A wonderful Wish Journey like Harvey's wouldn't come true without the help of a group of generous and talented individuals, especially our special volunteers this time – Jace the kitten and Bo & Jill the doggies! On his Wish Day, he was going to celebrate his birthday with relatives while his parents surprised him by bringing him to the pet clinic. The astonished boy was frozen in front of the door, until he was aware of his life-changing moment, "I am going to be a vet today!"

After Harvey put on a new uniform and a stethoscope, he took a tour of the veterinary clinic and got right to work. He started examining cats and dogs by checking their ears, looking at their paws and listening to their hearts, like a professional. His mother was amazed, "It is probably how my son looks professionally at work when he grows up!"

Walking along the Wish Journey, Harvey was more determined of his future, "Thank you for everything to realize my wish. I am sure that I will try even harder to pursue my dream from now on."

「我想成為獸醫！」— Harvey, 13, 霍奇金淋巴瘤
"I wish to be a veterinarian!" — Harvey, 13, Hodgkin's Lymphoma

鳴謝: 香港城市大學動物醫學及生命科學院, 城大太平道動物診所, 狗義工 Bo, Jill, 貓義工 Jace, Fox Image, 攝影師 Max Cheung
Acknowledgement: College of Veterinary Medicine and Life Science, City University of Hong Kong, CityU PAVC, Dog Volunteer Bo and Jill, Cat Volunteer Jace, Fox Image and Max Cheung





《20 周年慈善晚宴》 集合政商醫學界助病童圓願

願望成真基金於 8 月 19 日在香港灣仔君悅酒店舉行《20 周年慈善晚宴》，與近 400 位愛心爆棚的善長人翁為患有重病的兒童實現願望而籌款，共籌得逾港幣三百萬元善款，全數將用作支援基金的核心服務。

這次是基金自 1998 年成立以來首次舉辦慈善晚宴，大會邀得香港特別行政區政務司司長及願望成真基金贊助人張建宗先生擔任主禮嘉賓，名媛林恬兒、朱玲玲、葉倩文等現身支持。晚宴以「星願·同行 20 年」為主題，席間邀請了願望童卓妍和 Matthew 及其家人分享願望的力量。大會邀請了十位願望小使者在場分享 8 個感動人心的願望故事，令在場來賓動容，慷慨解囊。隨後的即場拍賣更把氣氛推至高峰。伴隨著香港聲樂學院、雙生兒 Kai Chee & Kai Leng 及曾是願望童的蕭凱恩悠揚悅耳的歌聲和音樂，令慈善晚宴劃上完美句號。

THE 20TH ANNIVERSARY GALA DINNER GENEROUS HEARTS JOIN HAND TO MAKE WISHES COME TRUE

Make-A-Wish Hong Kong gathered the most generous hearts from all sectors and raised over HK\$3 million to support its core service on the 20th Anniversary Gala Dinner held at Grand Hyatt Hong Kong on 19 August 2018.

Themed "20 years of life-changing wishes", the inaugural gala brought together many of our loyal supporters including socialite Emily Lam, Loletta Chu and Sally Yeh, and our Patron The Honourable Matthew Cheung, Chief Secretary for Administration, The Government of the HKSAR as the Guest of Honor. We celebrated the evening with the inspirational stories of Wish Families like Cheuk-yin and Matthew as well as message from our 10 children ambassadors. Highlights included a live auction and electrifying musical performances of The Show Choir Hong Kong, twin sisters Kai Chee & Kai Leng and Wish Alum Michelle Siu.

鳴謝：香港君悅酒店、EX-R Consulting Limited
Acknowledgement: Grand Hyatt Hong Kong, EX-R Consulting Limited

年度籌款活動 齊來分享願望的喜樂

本會年度最大型籌款活動「分享願望的喜樂」將於 2018 年 11 月 22 日至 2019 年 1 月 1 日再次假中環置地廣場舉行。有幸得到各界贊助和支持，我們為大家搜羅了不同風格的聖誕精品和裝飾，親臨願望聖誕慈善限定店選購心儀的禮物同時也可與願望童分享愛！

這將是今年「星願·同行 20 年」的壓軸活動，我們於 11 月 26 日的開幕典禮更有幸邀請愛心爆棚的鄭秀文擔任活動大使，與希望與教宗見面的頌軒和已實現成為獸醫願望的 Harvey 分享願望的力量。另外，置地廣場亦製作了一系列獨家聖誕商品，包括別緻的可可怪獸和貪吃可可毛公仔、載有聖誕吉祥物的手提袋，以及精緻可愛的鑰匙扣等為基金籌款，而捐助 HK\$20 即可在朱古力工廠的許願裝置進行小遊戲，更有機會贏得驚喜獎賞。場內收益將用作為患有重病的兒童實現願望。

LET'S SHARE THE JOY OF A WISH

The biggest annual fundraising campaign, "Share the Joy of a Wish", is coming to town! To celebrate the 20th anniversary of establishment, a series of fundraising activities begin from 22 Nov 2018 to 1 Jan 2019 at the LANDMARK Central, while you may find the most festive ornaments and gifts at our Christmas Charity Pop-up Store with the generous support and sponsorship from loving & caring supporters.

At the launch ceremony held on 26 Nov, renowned artiste Sammi Cheng is going to share the life-changing wish stories with Chung-hin who will realize his wish to meet the Pope in December and Harvey who wished to be a vet. The LANDMARK has also created a range of exclusive festive merchandise, including adorable plush toys of the lovable Cocoa Monsters and Greedies, festive tote bags featuring an array of this year's characters, adorable key chains, and more to raise fund for Make-A-Wish. For a HK\$20 donation, visitors can play mini-games in the Cocoa Monster factory via the Wishing Machine and earn surprise rewards. Proceeds will help realize wishes of children with critical illnesses.

SHARE THE JOY OF A WISH



限量版願望聖誕球 載譽歸來！

去年度身訂造的聖誕球大受歡迎，今年願望成真基金再度與英文書法家 LittleThings JC 合作，推出新款星星願望聖誕球，一起在這佳節為特別的他/她送上獨一無二的聖誕禮物吧！限量版願望聖誕球 (HK\$398) — 選擇聖誕球的款式 (直徑 8CM 的閃閃金、閃閃銀或粉紅色聖誕球) 以及字的顏色 (紅色或黑色) 後，LittleThings JC 便會親自為你設計所愛的名字，她更不定期會進駐願望限定店即場為客人揮筆，記得留意我們專頁的最新消息！

LIMITED EDITION CHRISTMAS BAUBLE

If you are looking for a meaningful gift for your beloved ones this Christmas, the limited edition Make-A-Wish Christmas Bauble may be one of the best options! Partnering with LittleThings JC for the 2nd consecutive year, you can tailor make a unique Christmas wish bauble (HK\$398) with the names of your beloved ones by choosing the color of the 8cm bauble (gold, silver and pink star) and name (red or black)!



KIDS FOR WISH KIDS

city'super x LOG-ON BEAR FOR LOVE 小店長體驗日

今個聖誕，city'super 與 LOG-ON 發起 Bear for Love 慈善企劃，除與「童願同享計劃」合作邀請一班願望童化身「小店長」在店內參與不同體驗外，更製作特別版 Manual Factory Bear，寓意快樂和力量，祝願人人夢想成真。由12月4日起，你可以到任何一間 city'super 或 LOG-ON 將特別版 Manual Factory Bear 帶回家 (每隻 \$138)。義賣小熊的收益將全數撥捐願望成真基金，為患有重病的兒童創造感動人心的願望歷程。

city'super x LOG-ON BEAR FOR LOVE

This Christmas, city'super and LOG-ON present a heart-warming charity programme, Bear for Love. Partnering with the "Kids for Wish Kids" program, Wish Children will have a unique experience of transforming into the "little store assistant" of a day. The brands have also created a special-edition Manual Factory Bear that denotes happiness and strength, wishing that everyone's dreams come true. Starting from 4 December 2018, you can find the special-edition Manual Factory Bear at all the city'super and LOG-ON stores (\$138/each). All proceeds will be donated to Make-A-Wish Hong Kong to grant wishes to children with critical illnesses.



01

華納兄弟消費品部 GET ANIMATED 亞洲巡迴香港站

華納兄弟消費品部的授權商 Soap Studio Ltd. 邀來亞洲名人郭富城、李嘉欣、劉嘉玲等創作火星人瑪文並於網上為願望成真基金進行慈善拍賣，其作品於 2018 年 11 月 15 日至 2019 年 1 月 2 日在銅鑼灣 Fashion Walk 展出。同場另設期間限定店，設 Looney Tunes, Tom & Jerry 以及 The Flintstones 等動畫角色的藝術展覽，以及義賣 Marvin the Martian 限定慈善繪畫套裝及環保袋。如親臨場地與李嘉欣設計的 iPANDAS 自拍，上載到 Instagram 為願望童許下願望並標籤 #MXPeonia #MakeAWishHK #JoyToTheWalk, Peonia Diamond 將就每個貼文捐出 HK\$10 予基金。

WARNER BROS. CONSUMER PRODUCTS GET ANIMATED ASIA TOUR - HONG KONG STATION

Soap Studio Ltd., licensee of Warner Bros. Consumer Products, is supporting the customized Marvin the Martians recreated by Aaron Kwok, Carina Lau and Michele Reis and more for online auction to raise fund for Make-A-Wish. The exhibition aka pop-up store will be landed at Fashion Walk in Causeway Bay from 15 Nov 2018 to 2 Jan 2019, showing art pieces of Marvin the Martians and animated characters from Looney Tunes, Tom and Jerry and The Flintstones and raising funds with the Marvin the Martian DIY paint sets and tote bags. For every post created on Instagram by taking a selfie with Michele-designed iPANDAS and wishing for Wish Children with hashtags #MXPeonia #MakeAWishHK #JoyToTheWalk, HK\$10 will be donated by Peonia Diamond.



UPCOMING EVENTS

VOLUNTEER CORNER

投入願望歷程 年度義工訓練展開

一年一度的義工訓練將於明年一月展開！要讓更多願望童可以投進充滿創意和快樂的願望歷程，願望義工的參與實是功不可沒。我們將舉辦年度義工講座，向新加入的朋友簡介義工和願望團隊的工作，並邀請資深義工為大家分享願望故事及箇中點滴。完成基本講座後，有興趣成為探訪及參與願望歷程的義工將可參與下一階段訓練。

如果大家有興趣加入我們，記得留意我們網站 makeawish.org.hk 內的最新義工活動！我們期待與您一起創造更多感動人心的願望歷程！

JOIN ANNUAL VOLUNTEER TRAINING AND BE PART OF INCREDIBLE WISH JOURNEYS!

This year we have created so many incredible and life-changing Wish Journeys for children with critical illnesses and these couldn't be able to realize without the great effort of volunteers! We are going to organize our annual volunteer training in the coming January. Please join the force if you are interested to be part of wish granting movement. Besides a brief introduction of Wish Catching process, our experienced Wish Granters will share with you the touching stories and special techniques. You may also join the advanced training workshop afterwards.

Together we could transform more lives! Please stay tuned with us for more updates on our website (makeawish.org.hk)!



02

願望之樹

半島酒店由 12 月 1 日至 12 月 30 日，於酒店大堂服務台限量發售經典的「胡桃夾子」聖誕裝飾，而酒店大堂茶座將再次舉辦願望之樹下午茶，每售出一個裝飾或一份下午茶，酒店將捐出 12% 的收益予願望成真基金。

TREES OF HOPE

The Peninsula Hong Kong brings you the "Trees of Hope" fundraising campaign this festive season again, that will raise funds for Wish Children with the limited Nutcracker ornaments and the much-loved "Teas of Hope" from 1 to 30 December. For each Nutcracker ornament or high tea set sold, 12% of proceeds will be donated to Make-A-Wish Hong Kong.



03

「米奇90」限量慈善套裝慈善義賣

為慶祝米奇老鼠 90 周年，時代廣場於 2108 年 11 月 17 日至 2019 年 1 月 1 日於五樓設置慈善專櫃，義賣「米奇90」限量慈善套裝 (HK\$200/份)，所得善款將不扣除成本全數撥捐願望成真基金。大家也可即場戴上米奇耳朵分享得「耳」相，上載社交平台加上 #shareyourears #makeawishhk #hkdisneyland 助我們全球募集善款助病童圓願！

“MICKEY 90” CHARITY BOXSET


To celebrate the 90th Anniversary of Mickey Mouse, Times Square is going to present you with the limited edition of "Mickey 90" Charity Boxset (HK\$200/set) from 17 Nov 2018 to 1 Jan 2019. All proceeds without cost deduction will go to Make-A-Wish Hong Kong. You may also SHARE YOUR EARS, create a post of you in your ears with hashtag #shareyourears #makeawishhk #hkdisneyland and help realize wishes of children with critical illnesses!



主席的話

2018 年是願望成真基金歷史性的一年：既是本會在香港成立 20 周年，亦是見證了團隊為近 2,000 位願望童創造生命奇蹟的一年。我們嘗試透過不同方式讓願望的力量溫暖社群：20 位願望使者用生命故事解構願望的意義，以及舉辦大型活動願望童樂日和籌款晚宴，令更多有心人願意共同參與像願望童 Harvey 和熙熙的願望歷程，助願望童放飛夢想。

每當願望成真一刻，看到孩子和家人無可媲美笑容和勇氣，我的心靈都會被深深觸動。這全賴團隊、義工、機構和你的支持和付出才得以實現，我希望能繼續與我們攜手同行，為患有嚴重疾病的孩子們帶來獨一無二的心靈之旅、夢想之旅！



主席 Chairperson
劉仲恒醫生 Dr Kevin CH Lau

CHAIRPERSON'S MESSAGE

2018 is a milestone for Make-A-Wish Hong Kong. We are celebrating our 20th anniversary as well as 2,000 lives being transformed all these years. Our various attempts in uplifting public awareness and support has created a ripple effect in the community. The life sharing of 20 Wish Champions, the inaugural Wish Carnival and gala dinner have gathered new forces and enhanced the Wish Journeys of Wish Children like Harvey and Hei.

My heart resonates every time with the precious smiles and courage of children and their families during the wish-come-true moments. My sincere thanks to the team behind this for their passion, support and dedication. They include the staff, volunteers, corporate partners, organizations and caring individuals like you. Please continue to join hands with us along the unique Wish Journeys of children with critical illnesses. Together, we are going to make the world a better place!



鳴謝 ACKNOWLEDGEMENTS

Adler Joailliers
Anna Pao Sohmen Foundation
Automobile Magazine Hong Kong
Cathay Pacific Airways Limited
Chien Je Fu Benevolent Fund Limited
Christie's Inc.
Chuang's Credit Limited
Clé De Peau Beauté
Colgate-Palmolive (H.K.) Limited
Crabtree & Evelyn Hong Kong
Diptyque
Doughnut
EX-R Consulting Limited
Global Parent Child Resource Centre
Goldman Sachs Group, Inc.
Good Pick Noodles
Grand Hyatt Hong Kong
Hong Kong Disneyland Resort
Hong Kong International Theme Parks Limited
lovemama.com
InterContinental Hong Kong
JB Entertainment
K S & Felli Lo Foundation Limited
Lady M Hong Kong Limited
Loyal Dining
Maggie & Rose Beach Club
Manhattan Garments (International) Limited
Mayfair
ME2 Productions Company Limited
Memorign Watch Company Limited
Moët Hennessey Diageo Hong Kong Limited
RAW and WEAVER Handbells Ensembles
Red Vocal Academy
Richemont Asia Pacific Limited
Rock Chen Charitable and Educational Foundation Limited
Sanfield (Management) Limited
Sau San Tong
Seraphic Studios Limited
The Fan Family Charitable Trust
The Glorious Sun Holdings Limited
The Peninsula Shanghai

Ting Art Studio
U Magazine
UBS
Workshop Production Company Limited
Ms Au, Natalie
Mr Burns, Edward James
Ms Chan, Anita
Ms Chan, Grace
Mr Chan, Rickie
Mr Chau, Duncan
Ms Chen, Christina Eilin
Mr Cheng, Edward
Ms Cheng, May
Ms Cheng, Samantha
Ms Cheng, Serene
Ms Cheng, Vena
Ms Cheung, Bernice
Ms Cheung, Ching Yiu
Mr Cheung, Clarence
Ms Cheung, Jennifer
Ms Cheung, Karen
Mr Cheung, Kin Chung, Matthew
Mr Cheung, Stephen
Ms Chien, Polly
Ms Chiu, Yue Ling
Mr Chou, Stanley
Ms Chou, Sylvia
Mr Chu, Paul
Ms Chuang, Kotewall Candy
Dr Chui, Tak Yi
Ms Chung, Jacqueline
Ms Chung, Po Pui
Ms Chung, Yuen Ting
Mr Fan, Philip
Mr Fong, Alex
Mr Fong, William
Ms Frame, Jacqueline
Ms Fung, Eva
Dr & Mrs Fung, William
Mr Greaves, Richard
Mr Heung, Jacky

Ms Ho, Pui Sin
Ms Ho, Renee
Mr Hui, Jonathan
Dr Hui, Wai Mo
Mr Hung, Cheung Fuk
Mr Hung, Ivan
Ms Hung, Ting Ting
Ms Kai Chee
Ms Kai Leng
Mr Kensaku, Watari
Mr & Mrs Kim Tse, Ronald & Christina
Ms Ko, Tze Ha
Dr Ko, Wing Man
Ms Kong, Ying Yu
Ms Kwan, Pansy
Ms Kwong, Ann
Ms Kwong, Ava
Ms Kwong, Ying Fun
Ms Lai, Bertina
Dr Lam, Ching Chai
Ms Lam, Jean
Mr Lam, Kenneth
Ms Lam, Man Hei
Ms Lam, Shuk Yi
Mrs Lam Ho, Emily
Ms Lau, Brenda
Prof & Mrs Lau, Lawrence J
Ms Lee, Ada
Ms Lee, Coco Ferren
Ms Lee, Hin Tung
Ms Lee, Shuk Yee
Mr Leong, Che Hung
Prof Leong, Chi Yan, John
Mr Leong, Lincoln
Mr Leong, Milson
Ms Leong, Sze Man
Ms Leung, Melina
Ms Leung, Suet Ying
Mr Liang, Benjamin
Mr Lin, Ching Lam
Mr Lin, JJ

Mr Ling, Kwok Ho
Mr Lo, Vincent
Mrs Lu Chu, Leanne
Ms Luk, Abbie
Ms Luk, Jacqueline
Prof Ma, Frederick
Ms Ma, Jennifer
Mr MacPherson, Donald
Ms Meller, Gillian
Ms Mui, Rebekah
Mr Ng, Benedict
Mr Ng, William
Mr Ng, Michael J A K M
Ms Ng, Rachel
Mr Pang, Roy
Mr Pang, Aaron
Mrs Pang Fung, Sabrina
Mr Pen, Tom
Mrs Pong Lau, Samanta
Mr Ren, Zhe
Mr Rotbart, Joshua
Ms Siu, Jennie
Ms Siu, Michelle
Ms So, Michelle
Ms Song, Wai
Mr Tam, Yiu Chung
Mr Tan, Rayrin
Ms Tang, Tsz Ting
Mr Tang, Vincent
Mr Tien, James
Mr Ting, Ivan
Ms Tsai, Derice
Mr Tse, Henry
Mr Tsoi, Robert
Ms Tsui, Me I Yung
Ms Wang, Gillian
Ms Wang, Linda
Ms Wei, Connie
Mr Wong, Adam
Mrs Wong, Amy

Ms Wong, Betsy
Ms Wong, Christy
Ms Wong, Connie
Ms Wong, Ka Wai
Ms Wong, Kathleen
Ms Wong, Linda
Ms Wong, Wan Ki
Ms Wong, Chui Ying
Mr Wu, Carl
Mr Wu, Michael
Mrs Wu Yeung, Tammy
Ms Yeh, Elaine
Ms Yeh, Sally
Mr Yeung, Fun Bun
Mr & Mrs Yu, Paul
Mr Yu, Philip
Mrs Yu Fung, Colleen
Ms Yuen, Ka Mei
Ms Yuen, Pik Yan
Mrs Yung Yeung, Liana
Wish Alum Cheuk Yin
Wish Alum Matthew
Fox Image
Photographer Max Cheung

TEL: 852 3101 9688

FAX: 852 3101 9588

E-MAIL: info@makeawish.org.hk

WEB: www.makeawish.org.hk

ADD: Room 805, Nan Fung Commercial Centre, 19 Lam Lok Street, Kowloon Bay, Kowloon

 Make-A-Wish Hong Kong 願望成真基金

 [makeawishhk](https://www.instagram.com/makeawishhk)